



تعميم

GACA Circular

To: All entities which use Dangerous Goods or Toxic Materials at airports within the Kingdom of Saudi Arabia.

Subject: Installation of leakage control systems for entities using/handling dangerous goods or toxic materials.

Reference:

The Royal Decree No.75302, dated 1/12/1443H.

Background:

Royal Decree No. 75302, dated 01/12/1443H, directing all entities and factories which use/handle dangerous goods or toxic materials to install leakage control systems to avoid potential leakage occurrences, and raise the level of readiness of the teams to respond to such types of occurrences.

Instructions:

All entities which use/handle dangerous goods or toxic materials at airports within the Kingdom of Saudi Arabia must comply with the above Royal Decree.

إلى: جميع الجهات التي تستخدم مواد خطرة أو سامة بمطارات المملكة.

الموضوع: تركيب أنظمة السيطرة على حوادث التسرب للجهات التي تستخدم مواد خطرة أو سامة.

المرجع:

الأمر السامي الكريم رقم ٧٥٣٠٢ بتاريخ ١٢/١٢/١٤٤٣هـ.

نبذة:

الأمر السامي رقم ٧٥٣٠٢ وتاريخ ١٢/١٢/١٤٤٣هـ القاضي بالتعميم على جميع الجهات والمصانع التي تستخدم مواد خطرة أو سامة بتركيب أنظمة السيطرة على حوادث التسرب، ورفع مستوى جاهزية الفرق للإستجابة لمثل هذا النوع من الحوادث.

التعليمات:

يجب على جميع الجهات التي تستخدم مواد خطرة أو سامة بمطارات المملكة العمل بموجب الأمر السامي المذكور أعلاه.

رئيس الهيئة العامة للطيران المدني
President of General Authority
Of Civil Aviation

عبدالعزیز بن بن عبدالله الدعیج
Abdulaziz A. Al-Duailej

